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OR.Oz.0022.28.2024 

PROTOKÓŁ NR 10/2024 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 18 lipca 2024 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Porządek posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Informacja o wykonaniu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za II kwartał 2024 roku. 

5.2. Informacja Wicestarosty Aleksandrowskiego na temat wyników przeprowadzonej  kontroli 

doraźnej w Rodzinnym Domu Dziecka w Wilkostowie. 

5.3. Wyrok Sądu Rejonowego we Włocławku Wydział V Gospodarczy dot. sprawy wniesionej 

z powództwa Powiatu Aleksandrowskiego – Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim przeciwko NEOX Sp. z o.o. z siedzibą w Gdańsku za opóźnienie wykonania 

przedmiotu zamówienia, tj. wykonanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi 

powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim wraz z budową 

skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, 

Słowackiego, Narutowicza. 

5.4. Pismo Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego dotyczące propozycji odnowienia  

w 2025 roku elewacji frontowej oraz bocznej budynku biurowca przy ul. Słowackiego 8  

w Aleksandrowie Kujawskim – zajęcie stanowiska. 

5.5. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu w sprawie ogłoszonego przez 

Ministra Obrony Narodowej konkursu ofert pn. „Strzelnica w powiecie 2024” – zajęcie 

stanowiska. 

5.6. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji egzaminacyjnych  

w celu przeprowadzenia postępowań egzaminacyjnych dla nauczycieli szkół i placówek 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski, ubiegających się o awans na 

stopień nauczyciela mianowanego. 

b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla ekspertów 

wchodzących w skład komisji egzaminacyjnych dla nauczycieli ubiegających się o awans 

zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego. 

c) Projekt umów zlecenia z ekspertami z listy ustalonej przez Ministra Edukacji 

powołanych do udziału w pracach komisji egzaminacyjnych dla nauczycieli szkół  

i placówek oświatowych prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski, ubiegających się  

o awans na stopień nauczyciela mianowanego. 

5.7. Informacja Wicedyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim o braku możliwości przedłożenia koncepcji budowy placu zabaw i informacji 

na temat budowy i remontu łazienek. 

5.8. Projekt umowy z Gminą Raciążek w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej 

nr 2602C Ciechocinek – Dąbrówka na odcinku przy ulicy Zamkowej w miejscowości 

Raciążek – etap II”. 
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5.9. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu w sprawie ogłoszonego grantu 

na projekty ekologiczne i możliwości aplikowania przez powiat o dofinansowanie w ramach 

Funduszu Naturalnej Energii – zajęcie stanowiska. 

5.10. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu w sprawie ogłoszonego 

konkursu na projekty w zakresie poprawy efektywności energetycznej w budynkach 

użyteczności publicznej i możliwości aplikowania przez powiat o dofinansowanie  

w ramach Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej – zajęcie 

stanowiska. 

5.11. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące 

szacunkowych kosztów wymiany rur instalacji centralnego ogrzewania na odcinku  

od kotłowni do budynku szkoły i wykonanej naprawy uszkodzonych i skorodowanych rur 

instalacji – zajęcie stanowiska. 

5.12. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące 

wykonania instalacji odgromowej na budynku Pałacu Trojanowskich – zajęcie stanowiska. 

5.13. Informacja Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

z otwarcia ofert z prowadzonego postępowania o udzielenie zamówienia publicznego  pn. 

„Przebudowa dróg powiatowych na terenie powiatu aleksandrowskiego – etap II”  

z podziałem na 3 zadania: zadanie 1: Przebudowa drogi powiatowej nr 2607C Ośno – 

Zazdromin – etap II, zadanie 2: Poprawa infrastruktury drogowej drogi powiatowej  

nr 2634C ul. Wojska Polskiego w Aleksandrowie Kujawskim, zadanie 3: Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2603C Ciechocinek – Siutkowo – etap V. 

5.14. Informacja Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie o unieważnieniu 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na „Zakup i dostawę samochodu  

9-osobowego z przystosowaniem do przewodu osób na wózkach inwalidzkich” w ramach 

projektu pn. „Organizacja przewozu mieszkańców niepełnosprawnych Domu Pomocy 

Społecznej w Zakrzewie do przychodni specjalistycznych oraz ułatwienie udziału w życiu 

publicznym i innych dziedzinach życia społecznego” oraz o uzyskaniu zgody  

z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na przesunięcie terminu 

realizacji zamówienia.   

5.15. Wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego w trybie podstawowym bez przeprowadzenia negocjacji na „Remont elewacji 

budynku A wraz z przebudową wejść bocznych, z częściową wymianą stolarki okiennej”  

– zajęcie stanowiska.  

5.16. Projekt porozumienia ze Skarbem Państwa – Ministrem Edukacji w sprawie realizacji 

zadania w ramach przedsięwzięcia Ministra Edukacji pod nazwą „Podróże z klasą”. 

5.17. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

propozycji Wójta Gminy Waganiec dotyczącej uwzględnienia w dokumentacji projektowej 

odcinka ścieżki rowerowej dla zadania pn. „Poprawa infrastruktury drogowej drogi 

powiatowej Nr 2618C Spoczynek – Zbrachlin na odcinku o łącznej długości 5,89 km na 

terenie gmin: Koneck, Waganiec” – zajęcie stanowiska.  

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 18 lipca 2024 r. o godzinie 8:00.  

Posiedzenie odbywa się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim przy 

ulicy Słowackiego 8 w pokoju 214 (II piętro).  

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje członków 

Zarządu Powiatu: Lidia Tokarska, Ryszard Stępkowski i Małgorzata Wdowczyk.  

Ponadto, w posiedzeniu uczestniczy Mariusz Możdżeń Skarbnik Powiatu i Paulina Smykowska 

Sekretarz Powiatu. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 9/2024 posiedzenia Zarządu 

Powiatu z dnia 9 lipca 2024 r. Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień do 

przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 9/2024 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 9 lipca 2024 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Proponuję rozszerzyć porządek o punkt: 

5.17. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

propozycji Wójta Gminy Waganiec dotyczącej uwzględnienia w dokumentacji projektowej 

odcinka ścieżki rowerowej dla zadania pn. „Poprawa infrastruktury drogowej drogi 

powiatowej Nr 2618C Spoczynek – Zbrachlin na odcinku o łącznej długości 5,89 km na 

terenie gmin: Koneck, Waganiec” – zajęcie stanowiska.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są wnioski o zmianę porządku posiedzenia? Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.1. Informacja o wykonaniu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za II kwartał 2024 

roku. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.1. Informacja o wykonaniu budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego za II kwartał 2024 roku. 

Proszę Skarbnika Powiatu o przedstawienie informacji. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – zgodnie z art. 37 ust. 1 ustawy o finansach publicznych Zarząd 

Powiatu podaje do publicznej wiadomości kwartalną informację o wykonaniu budżetu powiatu.  

Dochody w pierwszym półroczu 2024 r. wyniosły 53.004.714,67 zł, a ich realizacja stanowiła 

50,87% planu.  

Wydatki w pierwszym półroczu 2024 r. wyniosły 44.180.293,06 zł, a ich realizacja stanowiła 

41,16 % planu.  

Spłaciliśmy 431.000 zł rat kredytu, odsetki od kredytu regulowane są na bieżąco, jest to kwota 

153.910,65 zł.   

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć 

„Informację o wykonaniu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za II kwartał 2024 roku”  

i podać ją do publicznej wiadomości poprzez ogłoszenie w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął „Informację o wykonaniu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego  

za II kwartał 2024 roku” i postanowił podać ją do publicznej wiadomości poprzez ogłoszenie 

w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Informacja o wykonaniu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za II kwartał 2024 roku, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Informacja Wicestarosty Aleksandrowskiego na temat wyników przeprowadzonej  

kontroli doraźnej w Rodzinnym Domu Dziecka w Wilkostowie. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.2. Informacja Wicestarosty 

Aleksandrowskiego na temat wyników przeprowadzonej  kontroli doraźnej w Rodzinnym 

Domu Dziecka w Wilkostowie. 

Proszę Wicestarostę o przedstawienie wyników przeprowadzonej kontroli. 

 

Pan Ryszard Stępkowski – 17 czerwca br. odbyła się wizyta w Rodzinnym Domu Dziecka  

w Wilkostowie w obecności pani Małgorzaty Wesner Kierownika Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim i pani Aleksandry Zielińskiej psychologa 
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PCPR. Warunki socjalno – bytowe są bardzo dobre moim zdaniem. Jest tam kilkanaście 

pomieszczeń, każde dziecko ma swój pokój, biurko. Na podstawie jednej wizyty trudno tak 

jednoznacznie ocenić, ale sprawia wrażenie domu rodzinnego zadbanego, troskliwego. Dzieci 

mają wiele zabawek, mają ogrodzone podwórze. Szczegółowy raport z kontroli jest 

przedstawiony Zarządowi na piśmie. To są dzieci z dysfunkcjami dlatego w kontroli 

uczestniczył psycholog.  

 

Pani Paulina Smykowska – jest załączona do materiałów opinia psychologa. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – wywiad z dziećmi jest pozytywny. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć 

informację Wicestarosty Aleksandrowskiego na temat wyników przeprowadzonej  kontroli 

doraźnej w Rodzinnym Domu Dziecka w Wilkostowie, podczas której stwierdzono, że 

Rodzinny Dom Dziecka prowadzony jest poprawnie, wychowankowie mają zapewnione 

właściwe warunki bytowe, edukacyjne, odpowiednią opiekę medyczną i psychologiczną. 

Wnioski z kontroli przekażę dalej. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął informację Wicestarosty Aleksandrowskiego na temat wyników 

przeprowadzonej  kontroli doraźnej w Rodzinnym Domu Dziecka w Wilkostowie, podczas której 

stwierdzono, że Rodzinny Dom Dziecka prowadzony jest poprawnie, wychowankowie mają 

zapewnione właściwe warunki bytowe, edukacyjne, odpowiednią opiekę medyczną  

i psychologiczną. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Informacja Wicestarosty Aleksandrowskiego z dnia 9 lipca 2024 r. znak: SK.1711.11.2024  

na temat wyników przeprowadzonej  kontroli doraźnej w Rodzinnym Domu Dziecka  

w Wilkostowie, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Wyrok Sądu Rejonowego we Włocławku Wydział V Gospodarczy dot. sprawy 

wniesionej z powództwa Powiatu Aleksandrowskiego – Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim przeciwko NEOX Sp. z o.o. z siedzibą w Gdańsku  

za opóźnienie wykonania przedmiotu zamówienia, tj. wykonanie dokumentacji 

projektowej na przebudowę drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza  

w Aleksandrowie Kujawskim wraz z budową skrzyżowania typu okrężnego w obrębie 

skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, Słowackiego, Narutowicza. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.3. Wyrok Sądu Rejonowego  

we Włocławku Wydział V Gospodarczy dot. sprawy wniesionej z powództwa Powiatu 
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Aleksandrowskiego – Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim przeciwko 

NEOX Sp. z o.o. z siedzibą w Gdańsku za opóźnienie wykonania przedmiotu zamówienia, tj. 

wykonanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej nr 2633C ulica 

Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim wraz z budową skrzyżowania typu okrężnego  

w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, Słowackiego, Narutowicza. 

Wygraliśmy z firmą, która nie wykonała w terminie dokumentacji projektowej. Zasądzono na 

naszą rzecz kwotę 7.070,40 zł wraz z ustawowymi odsetkami za opóźnienie od dnia 31 maja 

2022 r. do dnia zapłaty i 2.200 zł wraz z ustawowymi odsetkami za opóźnienie od dnia 

prawomocności wyroku do dnia zapłaty tytułem zwrotu kosztów procesu.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do wiadomości Wyrok Sądu 

Rejonowego we Włocławku Wydział V Gospodarczy dot. sprawy wniesionej  

z powództwa Powiatu Aleksandrowskiego – Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim przeciwko NEOX Sp. z o.o. z siedzibą w Gdańsku za opóźnienie wykonania 

przedmiotu zamówienia, tj. wykonanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi 

powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim wraz z budową 

skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, 

Słowackiego, Narutowicza.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości Wyrok Sądu Rejonowego we Włocławku Wydział V 

Gospodarczy dot. sprawy wniesionej z powództwa Powiatu Aleksandrowskiego – Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim przeciwko NEOX Sp. z o.o. z siedzibą  

w Gdańsku za opóźnienie wykonania przedmiotu zamówienia, tj. wykonanie dokumentacji 

projektowej na przebudowę drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza w Aleksandrowie 

Kujawskim wraz z budową skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: 

Chopina, Dworcowa, Słowackiego, Narutowicza. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Kserokopia Wyroku Sądu Rejonowego we Włocławku Wydział V Gospodarczy dot. sprawy 

wniesionej z powództwa Powiatu Aleksandrowskiego – Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim przeciwko NEOX Sp. z o.o. z siedzibą w Gdańsku  

za opóźnienie wykonania przedmiotu zamówienia, tj. wykonanie dokumentacji projektowej na 

przebudowę drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim wraz 

z budową skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, 

Słowackiego, Narutowicza, stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 5.4. Pismo Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego dotyczące propozycji 

odnowienia w 2025 roku elewacji frontowej oraz bocznej budynku biurowca przy  

ul. Słowackiego 8 w Aleksandrowie Kujawskim – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.4. Pismo Burmistrza Miasta Aleksandrowa 

Kujawskiego dotyczące propozycji odnowienia w 2025 roku elewacji frontowej oraz bocznej 

budynku biurowca przy ul. Słowackiego 8 w Aleksandrowie Kujawskim. 



7 
 

 

 

 

Miało by to polegać na umyciu elewacji i jej pomalowaniu. Aczkolwiek, jak sygnalizuje 

Naczelnik Wydziału Organizacji, Kadr i Nadzoru budynek poza elewacją frontową nie jest 

ocieplony. Pytanie, czy Zarząd widzi potrzebę wykonania takich prac, przy wcześniejszym 

ociepleniu budynku.  

 

Pan Ryszard Stępkowski – z pisma Burmistrza wynika, że pomalowana ma być część tylko 

frontowa, która jest już ocieplona.  

 

Pani Paulina Smykowska – i boczna ściana od strony ZUS. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – czy złożono wniosek o dofinansowanie docieplenia budynku? 

 

Pani Paulina Smykowska – nie mam takiej informacji, natomiast wiemy, że do 30 września 

br. jest nabór wniosków w zakresie poprawy efektywności energetycznej w budynkach 

użyteczności publicznej. Może należy to przeanalizować. Określić jaki byłby to koszt i złożyć 

wniosek o dofinansowanie w tym konkursie.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zaakceptować 

przedstawioną w piśmie z dnia 26 czerwca 2024 r. propozycję Burmistrza Miasta Aleksandrowa 

Kujawskiego dotyczącą odnowienia w 2025 roku elewacji frontowej oraz bocznej budynku 

biurowca przy ul. Słowackiego 8 w Aleksandrowie Kujawskim, a jednocześnie wnieść  

o rozważenie wykonania w 2025 roku termomodernizacji całego budynku, z wyłączeniem ścian 

już docieplonych, oraz ubieganie się o dofinansowanie tego zadania ze środków zewnętrznych. 

Jeśli się nie uda pozyskanie środków na docieplenie budynku to w przyszłym roku tylko 

pomalujemy elewację od frontu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedstawioną w piśmie z dnia 26 czerwca 2024 r. propozycję 

Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego dotyczącą odnowienia w 2025 roku elewacji 

frontowej oraz bocznej budynku biurowca przy ul. Słowackiego 8 w Aleksandrowie Kujawskim, 

a jednocześnie wnosi o rozważenie wykonania w 2025 roku termomodernizacji całego budynku, 

z wyłączeniem ścian już docieplonych, oraz ubieganie się o dofinansowanie tego zadania  

ze środków zewnętrznych. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Pismo Naczelnika Wydziału Organizacji, Kadr i Nadzoru z dnia 10 lipca 2024 r. znak: 

OR.Og.2512.23.2024 wraz z pismem Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego z dnia  

26 czerwca 2024 r. dotyczącym propozycji odnowienia w 2025 roku elewacji frontowej oraz 

bocznej budynku biurowca przy ul. Słowackiego 8 w Aleksandrowie Kujawskim, stanowi 

załącznik do protokołu. 
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Ad 5.5. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu w sprawie ogłoszonego 

przez Ministra Obrony Narodowej konkursu ofert pn. „Strzelnica w powiecie 2024”  

– zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.5. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju  

i Inwestycji Powiatu w sprawie ogłoszonego przez Ministra Obrony Narodowej konkursu ofert 

pn. „Strzelnica w powiecie 2024”. 

Realizowane zadanie może uzyskać dofinansowanie w kwocie do 200.000 zł. Wkład własny 

minimum 20% całkowitego kosztu realizacji zadania. Nasze dwie szkoły są tym 

zainteresowane, tj. Zespół Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim – orientacyjny koszt 

100.000 zł, Zespół Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim – orientacyjny koszt 

40.000zł.  Łącznie 140.000 zł. Oferty należy składać do 17 września br.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – 140.000 zł to jest koszt przystosowania pomieszczeń na strzelnicę.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – czy są miejsca na te strzelnicę? 

 

Pan Mariusz Możdżeń – czy najpierw trzeba przystosować pomieszczenia, żeby móc złożyć 

wniosek?  

 

Pani Paulina Smykowska – koszty związane z przystosowaniem pomieszczeń na strzelnice 

polegające na pracach remontowo – budowlanych i instalacyjnych są kosztami 

niekwalifikowalnymi, które należy pokryć ze środków własnych powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – tak, ale nie trzeba tych prac wykonać przed złożeniem wniosku, mogą 

to być prace równolegle wykonywane.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – z tego co wiem, to powiaty robią tylko jedną strzelnicę  

w powiecie. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – kiedy byśmy ponieśli wydatek w 2024 r. czy 2025 r.? 

 

Pani Paulina Smykowska – zadanie może być realizowane w terminie od dnia ogłoszenia 

konkursu ofert ale tylko w zakresie zadań finansowanych ze środków własnych jednostki 

samorządu terytorialnego do dnia 31 grudnia 2024 r., tzn. dopuszcza się dofinansowanie 

zadania już rozpoczętego.  

Jednostka, która otrzyma dotację na dofinansowanie zadania zobowiązana jest do 

nieodpłatnego udostępnienia utworzonej wirtualnej strzelnicy od dnia oddania do użytkowania 

przez okres do dnia 31 grudnia 2035 r. na potrzeby szkolenia uczniów szkół. 

 

Pan Ryszard Stępkowski – czy wiązałoby to się z zatrudnieniem nauczyciela, który 

prowadziłby zajęcia w wymiarze 40 godzin w miesiącu według harmonogramu uzgodnionego 

przez jednostkę samorządu terytorialnego z zainteresowanymi szkołami? 
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Pani Paulina Smykowska – ktoś musi za tę strzelnicę odpowiadać. 

 

Na posiedzenie Zarządu Powiatu poproszona została Ewelina Brożek Naczelnik Wydziału 

Rozwoju i Inwestycji Powiatu. 

  

Pani Lidia Tokarska – w jakim pomieszczeniu planuje się utworzyć strzelnicę w naszych 

szkołach? 

 

Pani Ewelina Brożek Naczelnik Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu – w Zespole Szkół 

Nr 1 CKP w pomieszczeniu znajdującym się w budynku po byłym internacie, po prawej stronie 

od części frontowej. Są tam dwie sale, które można połączyć.  

 

Pani Lidia Tokarska – czyli wiąże się to z wyburzeniem ścian.  

 

Pani Ewelina Brożek – na pewno remont będzie potrzebny.  

 

Pani Paulina Smykowska – a gdzie planuje się utworzyć strzelnicę w Zespole Szkół Nr 2? 

 

Pani Ewelina Brożek – pod salą gimnastyczną, po starej kotłowni. 

 

Pani Paulina Smykowska – lepiej tam nie, bo ostatnio pomieszczenia w piwnicy były 

zalewane.  

 

Pani Ewelina Brożek – w Liceum Ogólnokształcącym w Ciechocinku nie mamy takiego 

pomieszczenia, żeby móc zaadoptować je na strzelnicę. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – zostaje tylko Zespół Szkół Nr 1 CKP.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – kto z tej strzelnicy może korzystać? 

 

Pani Ewelina Brożek – uczniowie szkół. Okres trwałości jest 10 lat.  

 

Pani Paulina Smykowska – do kiedy ta strzelnica ma być wykonana, w tym roku budżetowym 

czy w przyszłym? 

 

Pani Ewelina Brożek – w przyszłym. Byliśmy zobowiązani przez Zarząd, żebyśmy 

informowali Zarząd o możliwości pozyskania środków na strzelnicę. Więc szukaliśmy tego 

konkursu. Jest kwestia zaadoptowania pomieszczenia ze środków własnych. Nie sądziłam, że 

będzie tak długi okres trwałości. To jest sprzęt, który też kiedyś może się popsuć.  

 

Pani Paulina Smykowska – tak, ale płaciliśmy za to, żeby uczniowie odbyli zajęcia  

ze strzelania.  
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Pani Ewelina Brożek – odbyliśmy dwa spotkania z dyrektorami szkół w tej sprawie. Szkoły 

mają to w programie nauczania i muszą szkolić uczniów w zakresie strzelania. Teraz biorą firmę 

zewnętrzną i jej płacą za to szkolenie, w ten sposób wywiązując się z tego obowiązku.   

 

Pani Lidia Tokarska – ile to szkołę kosztuje? 

 

Pani Paulina Smykowska – ok. 3.000 - 4.000 zł. Wydatek ten jest co roku.  

 

Pani Ewelina Brożek – zależy ilu jest uczniów, płaci się od osoby za przeszkolenie ucznia.   

 

Pani Lidia Tokarska – jeśli wszystkie nasze szkoły przeprowadzałyby szkolenie uczniów na 

tej strzelnicy to miałoby to sens.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – czy musimy zatrudnić osobę do prowadzenia tych szkoleń? 

 

Pani Lidia Tokarska – szkoły mają przedmiot edukacja dla bezpieczeństwa i są nauczyciele, 

którzy to prowadzą. Chodzi tylko o miejsce na strzelnicę i sprzęt.  

 

Pani Ewelina Brożek – jeden z konkursów zakłada strzelnicę pneumatyczną. Ale po pierwsze  

nie mamy dobrze zagospodarowanego terenu, a po drugie trzeba by zaangażować osobę, która 

dbałaby o bezpieczeństwo. Dlatego uznaliśmy, że lepiej iść w strzelnicę wirtualną.   

 

Pan Mariusz Możdżeń – czy pani Dyrektor ZS Nr 1 CKP może oszacować koszt utrzymania 

strzelnicy?  

 

Pani Ewelina Brożek – strzelnica ma być ogólnodostępna dla innych szkół. 

 

Pani Paulina Smykowska – ale uczniowie z innej szkoły przyjdą ze swoim nauczycielem. 

 

Pani Ewelina Brożek – pomieszczenie trzeba będzie zaciemnić. Nie wiem jak będzie  

z funkcjonowaniem strzelnicy jak np. zepsuje się część sterowania. Na dzień dzisiejszy nie 

przewiduje regulamin tego, kto będzie za to ponosił koszty.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – na pewno my. 

 

Pani Paulina Smykowska – ten sprzęt ma też jakąś gwarancję. To wyposażenie można 

zapewne ubezpieczyć.  

 

Pani Ewelina Brożek – tak są okresy gwarancyjne na sprzęt, ale jak to będzie po okresie 

gwarancji to nie wiem.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – szkoły w to wchodzą, bo muszą wejść w związku z tym 

przedmiotem. Przeciążona sala nie będzie, bo mamy tylko trzy szkoły.  
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Pani Ewelina Brożek – adoptując pomieszczenie w ZS Nr 1 CKP na strzelnicę trzeba będzie 

poprawić instalację elektryczną, obniżyć sufit. Tam są potrzebne prace remontowe.  

To pomieszczenie musi mieć odpowiedni metraż, wysokość.  

Świetne byłoby na strzelnicę pomieszczenie pod budynkiem sali gimnastycznej Zespołu Szkół 

Nr 2 jeżeli chodzi o kubaturę, ale nakład remontowy jest bardzo duży.  

 

Pani Paulina Smykowska – jak ostatnio była ulewa to piwnica była podmyta, woda tam stała.  

 

Pani Ewelina Brożek – może w przyszłości będą konkursy, w ramach których będziemy mogli 

ubiegać się również o dofinansowanie przystosowania pomieszczeń na strzelnicę.  

   

Pani Lidia Tokarska – uważam, że powinniśmy złożyć wniosek o dofinansowanie utworzenia 

strzelnicy w Zespole Szkół Nr 1 CKP.  

 

Pani Paulina Smykowska – adaptację pomieszczenia możemy zrobić jak dostaniemy środki 

na utworzenie strzelnicy. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – czy dobrze zostały oszacowane koszty adaptacji pomieszczeń, żeby 

się nie okazało, że będą duże wyższe. Kwota 40 tys. zł na remont to mała kwota.  

 

Pan Ryszard Stępkowski – do remontu przystąpimy dopiero po pozytywnym rozpatrzeniu 

wniosku o dofinansowanie strzelnicy, nie wcześniej. 

 

Pani Ewelina Brożek – oczywiście, bo po co byśmy remontowali pomieszczenia jak nie 

otrzymamy dofinansowania.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – co jest potrzebne do złożenia wniosku? 

 

Pani Ewelina Brożek – sprawdzę to.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – na jaką kwotę możemy złożyć wniosek 50 tys. zł, 100 tys. zł, 

maksymalnie 200 tys. zł.? 

 

Pani Paulina Smykowska – zakres zadań, które mogą być dofinansowane z dotacji obejmuje: 

adaptację pomieszczenia lub pomieszczeń na potrzeby funkcjonowania wirtualnej strzelnicy 

wraz z niezbędnymi pracami adaptacyjnymi i czynnościami przygotowawczymi oraz zakup 

pierwszego wyposażenia szkoleniowego wirtualnej strzelnicy zawierającego zestaw startowy 

środków technicznych i materiałów eksploatacyjnych niezbędnych do realizacji szkolenia 

strzeleckiego.  

 

Pani Ewelina Brożek – adaptacja w tym przypadku polega na zaciemnieniu pomieszczenia, 

naniesienie odpowiednich kolorów ścian, a nie remont pomieszczenia, wyburzenie ściany, czy 

modernizacja instalacji elektrycznej.  
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Pani Małgorzata Wdowczyk – realizacja zadania może uzyskać dofinansowanie w kwocie do 

200 tys. zł. Wymagany jest obowiązkowy wkład finansowy jednostki samorządu terytorialnego 

w wysokości minimum 20% całkowitego kosztu realizacji zadania. 

 

Pani Lidia Tokarska – 40 tys. zł to jest koszt remontu pomieszczenia, które miałoby być 

przeznaczone na strzelnicę. Jaki jest koszt strzelnicy? 

 

Pan Mariusz Możdżeń – nie jest podana wycena zadania, adaptacji pomieszczenia i zakupu 

sprzętu. 

 

Pani Ewelina Brożek – nie jestem w stanie tego powiedzieć.  Muszę znaleźć specjalistyczne 

firmy, które się tym zajmują. Wstępnie na dwa stanowiska koszt jest ok. 300 tys. zł.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – czyli co najmniej 100 tys. zł musielibyśmy dołożyć ze środków 

własnych.  

 

Pani Ewelina Brożek – można zrobić jedno stanowisko. Muszę zebrać oferty, żeby 

przedstawić koszty. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – czyli wniosek trzeba złożyć o dofinansowanie do 200 tys. zł.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – można zasięgnąć opinii szkół, które mają już strzelnice, co się 

sprawdza co się nie sprawdza.  

 

Pan Ryszard Stępkowski – ja bym złożył wniosek o dofinansowanie i na razie nie robił nic do 

czasu jego rozstrzygnięcia. 

 

Pani Ewelina Brożek – przypominam, że okres trwałości 10 lat. 

 

Pan Ryszard Stępkowski – to jest sprzęt elektroniczny, okres trwałości 10 lat jest dość długi, 

sprzęt może tyle nie wytrzymać, trzeba będzie go naprawiać. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy żeby złożyć wniosek trzeba mieć w budżecie powiatu 

potwierdzenie zabezpieczenia środków finansowych? 

 

Pani Ewelina Brożek – co do szczegółów to jeszcze muszę to sprawdzić. Przy ostatnich 

wnioskach wystarczało, że wskazaliśmy pozycję z wieloletniej prognozy finansowej.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są jeszcze pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję 

przystąpić do ogłoszonego przez Ministra Obrony Narodowej konkursu ofert pn. „Strzelnica  

w powiecie 2024” i złożyć wniosek o dofinansowanie utworzenia strzelnicy wirtualnej wraz  

z wyposażeniem strzeleckim w Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim  

w kwocie do 200.000 zł. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu postanowił przystąpić do ogłoszonego przez Ministra Obrony Narodowej 

konkursu ofert pn. „Strzelnica w powiecie 2024” i złożyć wniosek o dofinansowanie utworzenia 

strzelnicy wirtualnej wraz z wyposażeniem strzeleckim w Zespole Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim w kwocie do 200.000 zł. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 11 lipca 2024 r. znak: 

RI.042.6.2024 w sprawie ogłoszonego przez Ministra Obrony Narodowej konkursu ofert pn. 

„Strzelnica w powiecie 2024”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji 

egzaminacyjnych w celu przeprowadzenia postępowań egzaminacyjnych dla 

nauczycieli szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Aleksandrowski, ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. 

b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla 

ekspertów wchodzących w skład komisji egzaminacyjnych dla nauczycieli 

ubiegających się o awans zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego. 

c) Projekt umów zlecenia z ekspertami z listy ustalonej przez Ministra Edukacji 

powołanych do udziału w pracach komisji egzaminacyjnych dla nauczycieli szkół  

i placówek oświatowych prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski, ubiegających się 

o awans na stopień nauczyciela mianowanego. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.6. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie powołania komisji egzaminacyjnych w celu przeprowadzenia postępowań 

egzaminacyjnych dla nauczycieli szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Aleksandrowski, ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. 

 

Pani Paulina Smykowska – prowadzonych jest 5 postępowań.   

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę 

w sprawie powołania komisji egzaminacyjnych w celu przeprowadzenia postępowań 

egzaminacyjnych dla nauczycieli szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Aleksandrowski, ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego i wyznaczyć 

Lidię Kulpę Zastępcę Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu na 

przewodniczącą komisji egzaminacyjnych, jako przedstawiciela organu prowadzącego szkołę. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 21/2024 w sprawie powołania komisji egzaminacyjnych  

w celu przeprowadzenia postępowań egzaminacyjnych dla nauczycieli szkół i placówek 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski, ubiegających się o awans  

na stopień nauczyciela mianowanego. 

Zarząd Powiatu, wyznaczył Lidię Kulpę Zastępcę Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej  

i Promocji Powiatu na przewodniczącą komisji egzaminacyjnych, jako przedstawiciela organu 

prowadzącego szkołę. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję zatwierdzić termin posiedzenia komisji egzaminacyjnych na 

dzień 21 sierpnia 2024 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Zarząd Powiatu zatwierdził termin posiedzenia komisji egzaminacyjnych na dzień  

21 sierpnia 2024 r. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.6. b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla ekspertów wchodzących w skład komisji 

egzaminacyjnych dla nauczycieli ubiegających się o awans zawodowy na stopień nauczyciela 

mianowanego. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia dla ekspertów wchodzących w skład komisji egzaminacyjnych dla nauczycieli 

ubiegających się o awans zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego w wysokości  

300 zł brutto za każdy przeprowadzony egzamin. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 22/2024 w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla ekspertów 

wchodzących w skład komisji egzaminacyjnych dla nauczycieli ubiegających się o awans 

zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego w wysokości 300 zł brutto  

za każdy przeprowadzony egzamin. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.6. c) Projekt umów zlecenia z ekspertami  

z listy ustalonej przez Ministra Edukacji powołanych do udziału w pracach komisji 

egzaminacyjnych dla nauczycieli szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Aleksandrowski, ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. 
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Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć umowy zlecenia z ekspertami 

z listy ustalonej przez Ministra Edukacji powołanych do udziału w pracach komisji 

egzaminacyjnych dla nauczycieli szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Aleksandrowski, ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił zawrzeć umowy zlecenia z ekspertami z listy ustalonej przez 

Ministra Edukacji powołanych do udziału w pracach komisji egzaminacyjnych dla nauczycieli 

szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski, ubiegających się  

o awans na stopień nauczyciela mianowanego. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 12 lipca 

2024 r. znak: PS.4370.1.2024 wraz z: projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

powołania komisji egzaminacyjnych w celu przeprowadzenia postępowań egzaminacyjnych 

dla nauczycieli szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski, 

ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego oraz projektem uchwały 

Zarządu Powiatu w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla ekspertów wchodzących w skład 

komisji egzaminacyjnych dla nauczycieli ubiegających się o awans zawodowy na stopień 

nauczyciela mianowanego, stanowi załącznik do protokołu. 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 12 lipca 

2024 r. znak: PS.4370.1.2024 wraz z projektem umów zlecenia z ekspertami z listy ustalonej 

przez Ministra Edukacji powołanych do udziału w pracach komisji egzaminacyjnych dla 

nauczycieli szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski, 

ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Informacja Wicedyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim o braku możliwości przedłożenia koncepcji budowy placu zabaw  

i informacji na temat budowy i remontu łazienek. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.7. Informacja Wicedyrektora Szkoły 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim o braku możliwości przedłożenia 

koncepcji budowy placu zabaw i informacji na temat budowy i remontu łazienek. 

 

Pani Paulina Smykowska – 20 czerwca br. Zarząd Powiatu zobowiązał Dyrektora Szkoły 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 do przedłożenia w terminie 14 dni: koncepcji budowy placu 

zabaw oraz informacji na temat remontu łazienek dla osób niepełnosprawnych na parterze 

budynku i budowy łazienki na piętrze, stanu realizacji zadań, podjętych czynnościach w tym 

zakresie i harmonogramu dalszych prac związanych z realizacją przedmiotowych zadań, 
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możliwości pozyskania środków zewnętrznych. Dyrektora nie ma w pracy. Rozmawiałam  

z Wicedyrektorem, że ta informacja nie wpłynęła do Zarządu i odpowiedziała, że nie ma wglądu 

do dokumentów w tym zakresie, nie ma na ten temat wiedzy, pani Dyrektor jej nic nie 

przekazała, nie udzieliła żadnych informacji w tym zakresie. W związku z czym poprosiłam, 

żeby pani Wicedyrektor odpowiedziała na pismo w tej sprawie, zgodnie ze stanem rzeczy. 

Wpłynęła odpowiedź, pani Wicedyrektor informuje, że nie posiada wiedzy na  wskazane przez 

Zarząd sprawy. 

Informuję, że jesteśmy na etapie sporządzania protokołu z kontroli doraźnej prowadzonej  

w szkole.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – kontrola nie zakończyła się pod kątem finansowym. 

 

Pani Paulina Smykowska – tak, nie zakończyła się pod kątem finansowym ponieważ 

księgowa, która obecna była podczas kontroli, miała złożyć wyjaśnienia zespołowi 

kontrolującemu, miała dokonać jakiś korekt,  przedłożyć dokumenty, ale następnego dnia nie 

było jej w pracy i do tej pory jej nie ma. Nie wiem, czy mamy zakończyć kontrolę na tym etapie 

z adnotacją o błędach, które nie zostały wyjaśnione i nie zostały skorygowane, czy mamy 

czekać na złożenie wyjaśnień? Sugeruję zakończyć kontrolę na takim etapie jaki jest  

z informacją o błędach w prowadzonej dokumentacji, bez wyjaśnień. Kontrola w zakresie 

kadrowym wykazała również błędy.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – może zaznaczyć, że będzie kontynuowana po powrocie do 

pracy głównej księgowej.  

 

Pani Paulina Smykowska – jak ma być kontynuowana to nie możemy jej zamknąć tylko 

poinformować o wydłużeniu czasu kontroli.  

Protokół kontroli powinien podpisać Dyrektor, osoby składające wyjaśnienia, m.in. główna 

księgowa, której nie ma. Mogą oni złożyć zastrzeżenia do protokołu. Przed podpisaniem 

protokołu podmiot kontrolujący może złożyć zastrzeżenia do przedstawionego protokołu. 

Natomiast po podpisaniu protokołu przekazuje się kontrolowanej jednostce wystąpienie 

pokontrolne wraz z zaleceniami. 

Kontrola była planowana od 24 czerwca do 13 lipca br. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – w tym roku miał być zakupiony i zamontowany garaż, na cele 

gospodarcze. Wykonana została wylewka pod ten garaż. Z informacji uzyskanej od pracownika 

szkoły wynika, że garaż jest nie zakupiony, wczoraj ogłoszono drugie postępowanie.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do 

wiadomości informację Wicedyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim o braku możliwości przedłożenia koncepcji budowy placu zabaw i informacji na 

temat budowy i remontu łazienek, i zająć stanowisko, że Zarząd oczekuje przedłożenia 

przedmiotowej informacji przez Dyrektora. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości informację Wicedyrektora Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim o braku możliwości przedłożenia koncepcji 

budowy placu zabaw i informacji na temat budowy i remontu łazienek, i oczekuje przedłożenia 

przedmiotowej informacji przez Dyrektora. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję wydłużyć termin zleconej kontroli doraźnej w Szkole 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 im. Jana Pawła II w Aleksandrowie Kujawskim do 23 sierpnia 

2024 r. w związku z tym, że kontrolujący nie są w stanie dopełnić czynności kontrolnych  

w zakresie gospodarki finansowej ponieważ główna księgowa jednostki jest nieobecna w pracy, 

a wymagane jest złożenie wyjaśnień w zakresie gospodarowania środkami publicznych  

i prowadzenia dokumentacji księgowej. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił wydłużyć termin zleconej kontroli doraźnej w Szkole Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 im. Jana Pawła II w Aleksandrowie Kujawskim do 23 sierpnia 2024 r.  

w związku z tym, że kontrolujący nie są w stanie dopełnić czynności kontrolnych  

w zakresie gospodarki finansowej ponieważ główna księgowa jednostki jest nieobecna  

w pracy, a wymagane jest złożenie wyjaśnień w zakresie gospodarowania środkami 

publicznych i prowadzenia dokumentacji księgowej. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 12 lipca 

2024 r. znak: PS.4324.8.2024 wraz z informacją Wicedyrektora Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 3 lipca 2024 r. o braku możliwości 

przedłożenia koncepcji budowy placu zabaw i informacji na temat budowy i remontu łazienek, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Projekt umowy z Gminą Raciążek w sprawie udzielenia pomocy finansowej  

w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 2602C Ciechocinek – Dąbrówka na odcinku przy ulicy Zamkowej 

w miejscowości Raciążek – etap II”. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.8. Projekt umowy z Gminą Raciążek  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na 

realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2602C Ciechocinek – Dąbrówka na 

odcinku przy ulicy Zamkowej w miejscowości Raciążek – etap II”. 

 



18 
 

 

 

 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć umowę z Gminą Raciążek  

w sprawie udzielenia przez Gminę Raciążek pomocy finansowej Powiatowi 

Aleksandrowskiemu w formie dotacji celowej w wysokości 348.457 zł z przeznaczeniem na 

realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2602C Ciechocinek – Dąbrówka na 

odcinku przy ulicy Zamkowej w miejscowości Raciążek – etap II”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił zawrzeć umowę z Gminą Raciążek w sprawie udzielenia przez 

Gminę Raciążek pomocy finansowej Powiatowi Aleksandrowskiemu w formie dotacji celowej 

w wysokości 348.457 zł z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2602C Ciechocinek – Dąbrówka na odcinku przy ulicy Zamkowej  

w miejscowości Raciążek – etap II”. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 15 lipca 2024 r. znak: 

RI.031.12.2024 wraz z projektem umowy z Gminą Raciążek w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 2602C Ciechocinek – Dąbrówka na odcinku przy ulicy Zamkowej  

w miejscowości Raciążek – etap II”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.9. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu w sprawie ogłoszonego 

grantu na projekty ekologiczne i możliwości aplikowania przez powiat  

o dofinansowanie w ramach Funduszu Naturalnej Energii – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.9. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju  

i Inwestycji Powiatu w sprawie ogłoszonego grantu na projekty ekologiczne i możliwości 

aplikowania przez powiat o dofinansowanie w ramach Funduszu Naturalnej Energii. 

Mamy dwie propozycje, tj.  „Ogrody marzeń” - Zespół Szkół Nr 2 i „Sadzenie drzew” - Zespół 

Szkół Nr 1 CKP. 

 

Pani Ewelina Brożek – w związku z tym, że jeden wniosek na jeden temat może być to tak to 

podzieliłam. Zespół Szkół Nr 1 CKP ma projekt na zazielenienie terenu wokół Pałacyku,  

z którego można skorzystać. Natomiast Zespół Szkół Nr 2 ma  projekt na  teren pomiędzy 

boiskiem wielofunkcyjnym a budynkiem sali gimnastycznej i pomieszczeniami 

dydaktycznymi. Dyrektorzy mają projekty, uznaliśmy, że warto z nich skorzystać.  

Wkładu własnego żadnego nie ma.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – a może w Szkole Podstawowej Specjalnej Nr 4 zgłosić 

kampanię edukacyjną.  
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Pani Ewelina Brożek – to jest szkoła podstawowa, nie wiem, czy też objęta byłaby tym 

programem, a poza tym, nie mam żadnych dokumentów w tym zakresie, a czas na złożenie 

wniosku jest do końca lipca. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przystąpić do 

ogłoszonego grantu na projekty ekologiczne i złożyć dwa wnioski o dofinansowanie w ramach 

Funduszu Naturalnej Energii, tj.: projektu „Ogrody marzeń” realizowanego przez Zespół Szkół 

Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim i projektu „Sadzenie drzew” realizowanego przez Zespół 

Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił przystąpić do ogłoszonego grantu na projekty ekologiczne  

i złożyć dwa wnioski o dofinansowanie w ramach Funduszu Naturalnej Energii, tj.: projektu 

„Ogrody marzeń” realizowanego przez Zespół Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim  

i projektu „Sadzenie drzew” realizowanego przez Zespół Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 15 lipca 2024 r. znak: 

RI.042.5.2024 w sprawie ogłoszonego grantu na projekty ekologiczne i możliwości 

aplikowania przez powiat o dofinansowanie w ramach Funduszu Naturalnej Energii, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.10. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu w sprawie 

ogłoszonego konkursu na projekty w zakresie poprawy efektywności energetycznej  

w budynkach użyteczności publicznej i możliwości aplikowania przez powiat  

o dofinansowanie w ramach Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.10. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju  

i Inwestycji Powiatu w sprawie ogłoszonego konkursu na projekty w zakresie poprawy 

efektywności energetycznej w budynkach użyteczności publicznej i możliwości aplikowania 

przez powiat o dofinansowanie w ramach Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej. 

 

Pani Ewelina Brożek – temat ciężki, bardzo rozbudowany program, trudny. Przed złożeniem 

wniosku trzeba wykonać audyt. Znaleźliśmy tylko jednego pana, który mógłby nam to zrobić 

do połowy sierpnia. Mam nadzieję, że się z tego nie wycofa.  

 

Pani Paulina Smykowska – koszt audytu 7 tys. zł netto? 
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Pani Ewelina Brożek – tak wycenił na dzień dzisiejszy, dlatego napisałam ok. 7 tys. zł. 

Musimy być przygotowani, że może to być 10 tys. zł.  

 

Pani Lidia Tokarska – ile możemy dostać środków finansowych w ramach tego projektu? 

 

Pan Ryszard Stępkowski – maksymalny poziom dofinansowania może wynieść nie więcej niż 

85 % wartości wydatków kwalifikowanych. 

Czy audyt jest wydatkiem kwalifikowanym? 

 

Pani Ewelina Brożek – tak, jest wydatkiem kwalifikowanym. Najpierw jednak trzeba wyłożyć 

środki własne na przeprowadzenie audytu.  

Mamy jeden audyt, który opracowywaliśmy do termomodernizacji ZS Nr 1 CKP, ale nie jest 

on zgodny z normami.  

 

Pan Ryszard Stępkowski – który budynek wchodziłby w grę? 

 

Pani Ewelina Brożek – wstępnie myśleliśmy o całym kompleksie budynków, tak jak mieliśmy 

wcześniej zrobioną dokumentację, ale chociaż budynek główny gdyby udało się zrobić.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – budynek po internacie też trzeba by zrobić.  

 

Pan Ryszard Stępkowski – czy budynek ten spełniałby warunki konkursu, nie mieści się  

w nim szkoła, nie jest to zabytek? 

 

Pani Ewelina Brożek – ale jest w kompleksie budynków, a cały teren jest zabytkowy.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – na wykonanie audytu będziemy mieli środki finansowe z wydatków 

funduszu ochrony środowiska.    

 

Pani Paulina Smykowska – oferty należy składać do 30 września br., a realizacja kiedy, czy 

dobrze odczytuję do 2029 r.? 

 

Pani Ewelina Brożek – tak.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – duże pieniądze można uzyskać w tym projekcie.  

 

Pani Lidia Tokarska – w co byśmy mogli wejść? 

 

Pan Mariusz Możdżeń – wymiana źródła ciepła, termomodernizacja. 

 

Pani Ewelina Brożek – myślałam o kompleksowej inwestycji. Ostatnia wycena 

termomodernizacji była na 20 mln. zł.  

 

Pani Lidia Tokarska – takich pieniędzy nie dostaniemy.  
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Pan Mariusz Możdżeń – stara dokumentacja jest na ok. 11 mln. zł. 

 

Pani Ewelina Brożek – tak, ale jest ona już nieaktualna. Dokumentacja jest na kompleksową 

termomodernizację wraz z kotłownią.  

 

Pani Lidia Tokarska – jeśli chcemy złożyć wniosek to musimy określić zakres prac, na co 

składamy wniosek, wymiana źródła ciepła, termomodernizacja budynku, wymiana okien. Czy 

wchodzimy w pełną termomodernizację razem z wymianą instalacji c.o.? 

 

Pani Paulina Smykowska – a w tej dokumentacji, którą mamy co jest jeszcze? Wydaje mi się, 

że jest jeszcze wymiana instalacji elektrycznej, wymiana instalacji wodno – kanalizacyjnej, 

przebudowa kotłowni.  

 

Pani Lidia Tokarska – zróbmy tak, że wstępnie Zarząd widzi potrzebę i dobrze by było gdyby 

udało się aplikować w tym konkursie, tylko musimy mieć zawężoną informację do tego co 

proponujecie zrobić, co jest najpilniejsze, co można realnie zrobić w ramach tego konkursu.  

 

Pani Ewelina Brożek – najpilniejszy jest budynek Zespołu Szkół Nr 1 CKP, bo resztę 

budynków mamy ocieplonych.  

 

Pani Lidia Tokarska – czyli termomodernizacja. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – i kotłownia. 

 

Pani Paulina Smykowska – czy część budynku głównego nie jest już ocieplona, chyba szczyty 

były ocieplane?  

 

Pani Lidia Tokarska – na kolejny Zarząd proszę uszczegółowić informację, co, za ile, 

żebyśmy od czegoś mogli zacząć.  

 

Pan Ryszard Stępkowski – jeśli chodzi o źródło ciepła, to musiałyby być pompy ciepła.  

Do 2025 r. gaz jeszcze wchodzi w grę.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – tak, pompy ciepła. 

 

Pani Ewelina Brożek – może wyłączyć ten budynek główny i go zrobić, a resztę później.   

 

Pan Mariusz Możdżeń – jak pójdziemy w pompy ciepła, trzeba ogrzać również budynek  

po internacie i też trzeba go ocieplić. Nie możemy zmienić ogrzewania na pompy ciepła  

i pozostawić stary nieocieplony budynek.  

 

Pani Lidia Tokarska – nie dostaniemy 20 mln. zł. Realnie trzeba do tego podejść, biorąc pod 

uwagę możliwości finansowe powiatu. Może zawęzić inwestycje tylko do budynku głównego 

szkoły, bez budynku po internacie, bez Pałacyku i objąć nią ocieplenie, wymianę stolarki 
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okiennej, wymianę źródła ciepła, pompa tylko na główny budynek.  

 

Pani Paulina Smykowska – a co z ogrzewaniem pozostałych budynków? 

 

Pan Mariusz Możdżeń – najemcy mogą sami ogrzewać pomieszczenia. 

 

Pani Ewelina Brożek – kubatura budynku po byłym internacie jest większa niż budynku 

głównego szkoły. Są ogromne koszty ogrzewania tego budynku.  

 

Pani Lidia Tokarska – idźmy w kierunku budynku głównego szkoły, termomodernizacja, 

źródło ciepła. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – może należałoby dołożyć fotowoltaiki, nie wiem czy jest to możliwe? 

 

Pani Lidia Tokarska – trzeba to też założyć, jeśli będzie taka możliwość.  Trzeba będzie zrobić 

audyt. 

 

Pani Paulina Smykowska – może należałoby już dzisiaj podjąć decyzje co do audytu, żebyśmy 

w czasie się wyrobili. 

 

Pani Ewelina Brożek – musimy wiedzieć którego budynku audyt ma dotyczyć. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – czy za te 7 tys. zł zrobiony byłby audyt całego kompleksu budynków? 

 

Pani Ewelina Brożek – chyba tak. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – to niech zrobi kompleksowo audyt, obu budynków. 

 

Pani Ewelina Brożek – muszę to sprawdzić. Nie wiem czy można zrobić audyt na całość, a 

później wyłączyć część potrzebną nam. 

 

Pani Paulina Smykowska – dokumentacja musiałaby być robiona osobno do każdego 

budynku. 

 

Pani Lidia Tokarska – a audyt Pałacyku jest nam potrzebny? 

 

Pan Ryszard Stępkowski – nie, bo tam już nic nie zrobimy.  

 

Pani Ewelina Brożek – nie można na tym budynku wykonać termomodernizacji.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są jeszcze pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć 

stanowisko, że Zarząd Powiatu widzi potrzebę przystąpienia do ogłoszonego konkursu na 

projekty w zakresie poprawy efektywności energetycznej w budynkach użyteczności 

publicznej i aplikowania przez powiat o dofinansowanie w ramach Narodowego Funduszu 
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Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej i w związku z tym zobowiązać Naczelnika 

Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu do przedłożenia szczegółowej informacji co do 

zakresu zadań, które miałyby być objęte wnioskiem oraz wstępnych szacunkowych kosztów 

ich wykonania z ukierunkowaniem na budynek główny  Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim, w tym m.in. na jego termomodernizację, wymianę stolarki 

okiennej, wymianę źródła ciepła na pompę ciepła, rozważenie rozbudowy fotowoltaiki. 

Ponadto, proponuję wyrazić zgodę na wykonanie audytu energetycznego w budynkach Zespołu 

Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim, tj. w budynku głównym szkoły i w budynku po 

byłym internacie, z tym, że audyt ma być wykonany odrębnie na każdy budynek osobno. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu widzi potrzebę przystąpienia do ogłoszonego konkursu na projekty  

w zakresie poprawy efektywności energetycznej w budynkach użyteczności publicznej  

i aplikowania przez powiat o dofinansowanie w ramach Narodowego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej i w związku z tym zobowiązał Naczelnika Wydziału Rozwoju 

i Inwestycji Powiatu do przedłożenia szczegółowej informacji co do zakresu zadań, które 

miałyby być objęte wnioskiem oraz wstępnych szacunkowych kosztów ich wykonania  

z ukierunkowaniem na budynek główny  Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim, 

w tym m.in. na jego termomodernizację, wymianę stolarki okiennej, wymianę źródła ciepła na 

pompę ciepła, rozważenie rozbudowy fotowoltaiki. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wykonanie audytu energetycznego w budynkach Zespołu 

Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim, tj. w budynku głównym szkoły i w budynku po 

byłym internacie, z tym, że audyt ma być wykonany odrębnie na każdy budynek osobno. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 15 lipca 2024 r. znak: 

RI.042.7.2024 w sprawie ogłoszonego konkursu na projekty w zakresie poprawy efektywności 

energetycznej w budynkach użyteczności publicznej i możliwości aplikowania przez powiat  

o dofinansowanie w ramach Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.11. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

dotyczące szacunkowych kosztów wymiany rur instalacji centralnego ogrzewania  

na odcinku od kotłowni do budynku szkoły i wykonanej naprawy uszkodzonych  

i skorodowanych rur instalacji – zajęcie stanowiska. 
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Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.11. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 

CKP w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące szacunkowych kosztów wymiany rur instalacji 

centralnego ogrzewania na odcinku od kotłowni do budynku szkoły i wykonanej naprawy 

uszkodzonych i skorodowanych rur instalacji. 

Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 CKP przedstawiła kosztorys ofertowy, z którego wynika, że koszt 

wymiany ciepłociągu z rur preizolowanych wyniesie 571.483,58 zł brutto, na odcinku od 

kotłowni do budynku szkoły ok. 450  mb. Jednocześnie informuje, że dokonano naprawy 

uszkodzonych i skorodowanych rur instalacji c.o., a na przyszły tydzień została zaplanowana 

próba ciśnieniowa instalacji. Czekamy jaki będzie wynik tej próby. Do tego tematu wrócimy 

po próbie ciśnieniowej. Zaproszę panią Dyrektor na posiedzenie Zarządu celem przedłożenia 

informacji w tym zakresie.  

 

Pani Paulina Smykowska – kosztorys ofertowy jest na kwotę 1.310.503,87 zł i obejmuje: 

instalację centralnego ogrzewania w budynku szkoły, instalację centralnego ogrzewania sali 

gimnastycznej, ciepłociąg z rur preizolowanych, pomieszczenie techniczne z pompą ciepła. 

 

Pan Ryszard Stępkowski – ile kosztowała naprawa tych rur? 

 

Pani Lidia Tokarska – nie wiem.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – nikt nie zgłaszał żadnego zapotrzebowania na środki finansowe.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do 

wiadomości informację Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

dotyczącą szacunkowych kosztów wymiany rur instalacji centralnego ogrzewania na odcinku 

od kotłowni do budynku szkoły i wykonanej naprawy uszkodzonych i skorodowanych rur 

instalacji i zająć stanowisko, że Zarząd oczekuje przedstawienia przez Dyrektora informacji  

o wynikach przeprowadzonej próby ciśnieniowej instalacji centralnego ogrzewania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości informację Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim dotyczącą szacunkowych kosztów wymiany rur instalacji 

centralnego ogrzewania na odcinku od kotłowni do budynku szkoły i wykonanej naprawy 

uszkodzonych i skorodowanych rur instalacji i oczekuje przedstawienia przez Dyrektora 

informacji o wynikach przeprowadzonej próby ciśnieniowej instalacji centralnego ogrzewania. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 17 lipca 2024 r. znak: 

RI.7011.1.5.2024 wraz z pismem Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim dotyczącym szacunkowych kosztów wymiany rur instalacji centralnego 

ogrzewania na odcinku od kotłowni do budynku szkoły i wykonanej naprawy uszkodzonych  

i skorodowanych rur instalacji, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.12. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

dotyczące wykonania instalacji odgromowej na budynku Pałacu Trojanowskich – 

zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.12. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 

CKP w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące wykonania instalacji odgromowej na budynku 

Pałacu Trojanowskich. 

 

Pani Ewelina Brożek – w mojej ocenie Dyrektor szkoły musi to zrobić. Być może fakt remontu 

budynku Pałacyku skłoniło Dyrektora do wystąpienia do Zarządu w tej sprawie. Wykonawcą 

prowadzonej przez powiat inwestycji jest „NOVAPOL” Przedsiębiorstwo Budowlano – 

Usługowe Sp. z o.o. z siedzibą w Toruniu i tej firmie przekazany został plac budowy. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – jak był robiony przegląd budynku to co było wpisane, że instalacja 

jest sprawna? 

 

Pani Ewelina Brożek – tak, że jest sprawna. 

 

Pani Paulina Smykowska – przy prowadzonych pracach inwestycyjnych okazało się, że 

instalacja jest źle zrobiona pod ziemią. Do studzienki jest poprowadzona instalacja.  

 

Pani Ewelina Brożek – nie ma otoku wokół budynku. 

 

Pani Lidia Tokarska – Dyrektor ZS Nr 1 CKP przedłożyła nam jedną ofertę na kwotę  

29.600 zł netto. Warto mieć dla porównania kilka ofert, żeby wiedzieć że ofertę, którą 

przyjmuję jest najkorzystniejsza. 

 

Pani Paulina Smykowska – czy wykonanie instalacji odgromowej jest inwestycją, czy to jest 

remont? 

 

Pan Mariusz Możdżeń – to jest chyba bieżąca działalność związana z utrzymaniem szkoły. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do 

wiadomości pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące 

wykonania instalacji odgromowej na budynku Pałacu Trojanowskich. Proponuję zająć 

stanowisko, że Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 CKP jest zarządcą przekazanych nieruchomości, 

odpowiada za ich zabezpieczenie i do niego należy decyzja w zakresie wykonania instalacji 

odgromowej. Jednocześnie, zwrócić uwagę, że przy wyborze wykonawcy należy wyłonić 

kontrahenta oferującego najkorzystniejsze warunki realizacji zamówienia i kierować się zasadą 

uczciwej konkurencji i równego traktowania uczestników postępowania, zgodnie z przepisami 

ustawy Prawo zamówień publicznych.  

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące wykonania instalacji odgromowej na budynku Pałacu 

Trojanowskich. Zarząd Powiatu zajął stanowisko, że Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 CKP jest 

zarządcą przekazanych nieruchomości, odpowiada za ich zabezpieczenie i do niego należy 

decyzja w zakresie wykonania instalacji odgromowej. Jednocześnie, Zarząd Powiatu zwraca 

uwagę, że przy wyborze wykonawcy należy wyłonić kontrahenta oferującego najkorzystniejsze 

warunki realizacji zamówienia i kierować się zasadą uczciwej konkurencji i równego 

traktowania uczestników postępowania, zgodnie z przepisami ustawy Prawo zamówień 

publicznych. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 17 lipca 2024 r. znak: 

RI.7011.1.6.2024 wraz z pismem Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim dotyczącym wykonania instalacji odgromowej na budynku Pałacu Trojanowskich, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.13. Informacja Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim 

z otwarcia ofert z prowadzonego postępowania o udzielenie zamówienia publicznego  

pn. „Przebudowa dróg powiatowych na terenie powiatu aleksandrowskiego – etap II” 

z podziałem na 3 zadania: zadanie 1: Przebudowa drogi powiatowej nr 2607C Ośno – 

Zazdromin – etap II, zadanie 2: Poprawa infrastruktury drogowej drogi powiatowej 

nr 2634C ul. Wojska Polskiego w Aleksandrowie Kujawskim, zadanie 3: Przebudowa 

drogi powiatowej nr 2603C Ciechocinek – Siutkowo – etap V. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.13. Informacja Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z otwarcia ofert z prowadzonego postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego  pn. „Przebudowa dróg powiatowych na terenie powiatu 

aleksandrowskiego – etap II” z podziałem na 3 zadania: zadanie 1: Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2607C Ośno – Zazdromin – etap II, zadanie 2: Poprawa infrastruktury drogowej 

drogi powiatowej nr 2634C ul. Wojska Polskiego w Aleksandrowie Kujawskim, zadanie 3: 

Przebudowa drogi powiatowej nr 2603C Ciechocinek – Siutkowo – etap V. 

Tylko w przypadku postępowania na jedną drogę oferowana cena przekroczyła wartość 

szacunkową, w przypadku pozostałych dwóch dróg ceny są niższe, w sumie mieścimy się  

w środkach, które mamy zabezpieczone w budżecie powiatu na ten cel w wysokości 9 mln. zł.  

Zarząd Dróg Powiatowych czeka na dostarczenie dokumentów i przygotowuje się do zawarcia 

umów. Mam nadzieję, że wyłonieni w drodze przetargu wykonawcy podpiszą umowy na 

realizację zadań. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do wiadomości informację 

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z otwarcia ofert  

z prowadzonego postępowania o udzielenie zamówienia publicznego  pn. „Przebudowa dróg 

powiatowych na terenie powiatu aleksandrowskiego – etap II” z podziałem na 3 zadania: 
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zadanie 1: Przebudowa drogi powiatowej nr 2607C Ośno – Zazdromin – etap II, zadanie 2: 

Poprawa infrastruktury drogowej drogi powiatowej nr 2634C ul. Wojska Polskiego  

w Aleksandrowie Kujawskim, zadanie 3: Przebudowa drogi powiatowej nr 2603C Ciechocinek 

– Siutkowo – etap V. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości informację Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim z otwarcia ofert z prowadzonego postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego  pn. „Przebudowa dróg powiatowych na terenie powiatu 

aleksandrowskiego – etap II” z podziałem na 3 zadania: zadanie 1: Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2607C Ośno – Zazdromin – etap II, zadanie 2: Poprawa infrastruktury drogowej 

drogi powiatowej nr 2634C ul. Wojska Polskiego w Aleksandrowie Kujawskim, zadanie 3: 

Przebudowa drogi powiatowej nr 2603C Ciechocinek – Siutkowo – etap V. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 17 lipca 2024 r. znak: 

RI.Rz.2720.5.19.2024 wraz z informacją Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 15 lipca 2024 r. z otwarcia ofert z prowadzonego 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego  pn. „Przebudowa dróg powiatowych na 

terenie powiatu aleksandrowskiego – etap II” z podziałem na 3 zadania: zadanie 1: Przebudowa 

drogi powiatowej nr 2607C Ośno – Zazdromin – etap II, zadanie 2: Poprawa infrastruktury 

drogowej drogi powiatowej nr 2634C ul. Wojska Polskiego w Aleksandrowie Kujawskim, 

zadanie 3: Przebudowa drogi powiatowej nr 2603C Ciechocinek – Siutkowo – etap V, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.14. Informacja Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie o unieważnieniu 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na „Zakup i dostawę samochodu  

9-osobowego z przystosowaniem do przewodu osób na wózkach inwalidzkich”  

w ramach projektu pn. „Organizacja przewozu mieszkańców niepełnosprawnych 

Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie do przychodni specjalistycznych oraz 

ułatwienie udziału w życiu publicznym i innych dziedzinach życia społecznego” oraz  

o uzyskaniu zgody z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

na przesunięcie terminu realizacji zamówienia.   

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.14. Informacja Dyrektora Domu Pomocy 

Społecznej w Zakrzewie o unieważnieniu postępowania o udzielenie zamówienia publicznego 

na „Zakup i dostawę samochodu 9-osobowego z przystosowaniem do przewodu osób na 

wózkach inwalidzkich” w ramach projektu pn. „Organizacja przewozu mieszkańców 

niepełnosprawnych Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie do przychodni specjalistycznych 

oraz ułatwienie udziału w życiu publicznym i innych dziedzinach życia społecznego” oraz  
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o uzyskaniu zgody z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 

przesunięcie terminu realizacji zamówienia.   

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do wiadomości informację 

Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie o unieważnieniu postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego na „Zakup i dostawę samochodu 9-osobowego z przystosowaniem do 

przewodu osób na wózkach inwalidzkich” w ramach projektu pn. „Organizacja przewozu 

mieszkańców niepełnosprawnych Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie do przychodni 

specjalistycznych oraz ułatwienie udziału w życiu publicznym i innych dziedzinach życia 

społecznego” oraz o uzyskaniu zgody z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych na przesunięcie terminu realizacji zamówienia.   

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości informację Dyrektora Domu Pomocy Społecznej  

w Zakrzewie o unieważnieniu postępowania o udzielenie zamówienia publicznego  

na „Zakup i dostawę samochodu 9-osobowego z przystosowaniem do przewodu osób  

na wózkach inwalidzkich” w ramach projektu pn. „Organizacja przewozu mieszkańców 

niepełnosprawnych Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie do przychodni specjalistycznych 

oraz ułatwienie udziału w życiu publicznym i innych dziedzinach życia społecznego” oraz o 

uzyskaniu zgody z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 

przesunięcie terminu realizacji zamówienia.   

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 15 lipca 2024 r. znak: 

RI.Rz.2720.5.9.2024 wraz z pismem Informacja Dyrektora Domu Pomocy Społecznej  

w Zakrzewie z dnia 11 lipca 2024 r. o unieważnieniu postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego na „Zakup i dostawę samochodu 9-osobowego z przystosowaniem do przewodu 

osób na wózkach inwalidzkich” w ramach projektu pn. „Organizacja przewozu mieszkańców 

niepełnosprawnych Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie do przychodni specjalistycznych 

oraz ułatwienie udziału w życiu publicznym i innych dziedzinach życia społecznego” oraz  

o uzyskaniu zgody z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 

przesunięcie terminu realizacji zamówienia, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.15. Wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez przeprowadzenia negocjacji na 

„Remont elewacji budynku A wraz z przebudową wejść bocznych, z częściową 

wymianą stolarki okiennej” – zajęcie stanowiska.  

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.15. Wniosek Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku o wyrażenie zgody na wszczęcie 
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postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez 

przeprowadzenia negocjacji na „Remont elewacji budynku A wraz z przebudową wejść 

bocznych, z częściową wymianą stolarki okiennej”.  

Kryteria wyboru: całkowita cena oferty brutto 60%, okres gwarancji i rękojmi na roboty 

budowlane 40%. Wartość zamówienia brutto 630.868,67 zł. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę na wszczęcie przez 

Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez 

przeprowadzenia negocjacji na „Remont elewacji budynku A wraz z przebudową wejść 

bocznych, z częściową wymianą stolarki okiennej”.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego w trybie podstawowym bez przeprowadzenia negocjacji na „Remont elewacji 

budynku A wraz z przebudową wejść bocznych, z częściową wymianą stolarki okiennej”.  

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 16 lipca 2024 r. znak: 

RI.Rz.2720.5.20.2024 wraz z wnioskiem Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku z dnia 10 lipca 2024 r. o wyrażenie zgody na wszczęcie 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez 

przeprowadzenia negocjacji na „Remont elewacji budynku A wraz z przebudową wejść 

bocznych, z częściową wymianą stolarki okiennej”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.16. Projekt porozumienia ze Skarbem Państwa – Ministrem Edukacji w sprawie 

realizacji zadania w ramach przedsięwzięcia Ministra Edukacji pod nazwą „Podróże  

z klasą”. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.16. Projekt porozumienia ze Skarbem 

Państwa – Ministrem Edukacji w sprawie realizacji zadania w ramach przedsięwzięcia Ministra 

Edukacji pod nazwą „Podróże z klasą”. 

Szkoły złożyły 17 wniosków. Udało się złożyć dwa wnioski z czego jeden uzyskał status 

dofinansowania, tj. wniosek Szkoły Przysposabiającej do Pracy wchodzącej w skład Zespołu 

Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim. Nowy nabór wniosków rusza od 22 lipca br. 

 

Pani Paulina Smykowska – odrzucono wniosek z tego względu, że punkty, które wpisała 

szkoła, tj. Zespół Szkół Nr 1 CKP, nie wpisywały się w komunikat Ministra Edukacji. Wpisali 

ogród botaniczny, tak jak w poprzedniej edycji programu. Wniosek został odrzucony. Jest 

szansa ubiegania się o dofinansowanie w nowym naborze. Będziemy próbować.  
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Przedłożone jest do podpisanie porozumienie w sprawie realizacji zadania  przez Szkołę 

Przysposabiającej do Pracy wchodzącej w skład Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim, w ramach którego Minister przekaże dotację celową w wysokości 15.000 zł. Jest 

mała grupa osób objęta tą wycieczką. Drugi wniosek z Zespołu Szkół Nr 2 jest na Branżową 

Szkołę Specjalną. Będziemy próbowali złożyć w pierwszej kolejności właśnie ten wniosek, bo 

jeśli uzyskałby dofinansowanie to można połączyć obie wycieczki  i byłby pełen autokar. 

Wycieczki są w to samo miejsce. Następnie składalibyśmy wniosek Zespołu Szkół Nr 1 CKP 

w Aleksandrowie Kujawskim i Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć 

porozumienie ze Skarbem Państwa – Ministrem Edukacji w sprawie realizacji zadania  

w ramach przedsięwzięcia Ministra Edukacji pod nazwą „Podróże z klasą”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił zawrzeć porozumienie ze Skarbem Państwa – Ministrem Edukacji 

w sprawie realizacji zadania w ramach przedsięwzięcia Ministra Edukacji pod nazwą 

„Podróże z klasą”. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 17 lipca 

2024 r. znak: PS.042.5.2024 wraz z projektem porozumienia ze Skarbem Państwa – Ministrem 

Edukacji w sprawie realizacji zadania w ramach przedsięwzięcia Ministra Edukacji pod nazwą 

„Podróże z klasą”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.17. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie propozycji Wójta Gminy Waganiec dotyczącej uwzględnienia  

w dokumentacji projektowej odcinka ścieżki rowerowej dla zadania pn. „Poprawa 

infrastruktury drogowej drogi powiatowej Nr 2618C Spoczynek – Zbrachlin na 

odcinku o łącznej długości 5,89 km na terenie gmin: Koneck, Waganiec” – zajęcie 

stanowiska.  

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.17. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie propozycji Wójta Gminy Waganiec 

dotyczącej uwzględnienia w dokumentacji projektowej odcinka ścieżki rowerowej dla zadania 

pn. „Poprawa infrastruktury drogowej drogi powiatowej Nr 2618C Spoczynek – Zbrachlin na 

odcinku o łącznej długości 5,89 km na terenie gmin: Koneck, Waganiec”.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Po zapoznaniu się z pismem Dyrektora Zarządu 

Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 16 lipca 2024 r. znak: 

DUDiM.071.17.2024, proponuję zająć stanowisko, że  Zarząd Powiatu wspiera budowę ścieżek 

rowerowych, niemniej negatywnie odnosi się do propozycji Wójta Gminy Waganiec dotyczącej 
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uwzględnienia w dokumentacji projektowej odcinka ścieżki rowerowej dla zadania pn. 

„Poprawa infrastruktury drogowej drogi powiatowej Nr 2618C Spoczynek – Zbrachlin na 

odcinku o łącznej długości 5,89 km na terenie gmin: Koneck, Waganiec”, ponieważ całe 

przedsięwzięcie obarczone jest wysokim prawdopodobieństwem opóźnienia wykonania całego 

zadania, koniecznością uzyskania wymaganych uzgodnień i opinii  oraz wzrostem kosztów na 

etapie również wykonawstwa tego zadania, wiąże się ono z wycinką dużej ilości drzew, a ruch 

rowerowy na tym odcinku jest mały.  

 

Pan Ryszard Stępkowski – inwestycja generuje zbyt wiele kosztów, ingeruje w środowisko 

naturalne, są tam do wycięcia drzewa, a poza tym obciążenie rowerowe jest znikome.  

 

Pani Lidia Tokarska – kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu po zapoznaniu się z pismem Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 16 lipca 2024 r. znak: DUDiM.071.17.2024, zajął 

stanowisko, że  wspiera budowę ścieżek rowerowych, niemniej negatywnie odnosi się  

do propozycji Wójta Gminy Waganiec dotyczącej uwzględnienia w dokumentacji projektowej 

odcinka ścieżki rowerowej dla zadania pn. „Poprawa infrastruktury drogowej drogi 

powiatowej Nr 2618C Spoczynek – Zbrachlin na odcinku o łącznej długości 5,89 km na terenie 

gmin: Koneck, Waganiec”, ponieważ całe przedsięwzięcie obarczone jest wysokim 

prawdopodobieństwem opóźnienia wykonania całego zadania, koniecznością uzyskania 

wymaganych uzgodnień i opinii  oraz wzrostem kosztów na etapie również wykonawstwa tego 

zadania, wiąże się ono z wycinką dużej ilości drzew, a ruch rowerowy na tym odcinku jest mały.  

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 16 lipca 

2024 r. znak: DUDiM.071.17.2024 w sprawie propozycji Wójta Gminy Waganiec dotyczącej 

uwzględnienia w dokumentacji projektowej odcinka ścieżki rowerowej dla zadania pn. 

„Poprawa infrastruktury drogowej drogi powiatowej Nr 2618C Spoczynek – Zbrachlin na 

odcinku o łącznej długości 5,89 km na terenie gmin: Koneck, Waganiec”, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do spraw różnych. Nie ma. 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków Zarządu. 

Nie ma. 
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Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.   

Dziękuję za udział w posiedzeniu.  

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 9:30. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


